
Van:  
Verzonden: woensdag 24 augustus 2022 09:47 
Aan: Griffie West Betuwe <griffie@WestBetuwe.nl>; Info Westbetuwe <Info@WestBetuwe.nl> 
CC 
Onderwerp: Klacht 
 

Aan het college van B&W, raadsleden en de burgerleden van de gemeente West Betuwe, 
 
Bij deze wil ik u enkele klachten t.a.v. geluidsoverlast onder de aandacht brengen. Ik weet 
dat jullie het druk hebben en overspoeld worden met klachten en informatie, maar u zit daar 
om ons te dienen en te zorgen voor een leefbare omgeving. Daar is ook het college 
programma op gestoeld en wat in mijn ogen alle beleidsvelden betreft! 
 
Maar nu de klachten. Niet afgelopen week, maar het weekend daarvoor was er 
geluidsoverlast. Dit is nog maar het topje van de ijsberg. Er is allerlei regelgeving voor. 
Politici (raad) en college regelen alles op papier. Maar is het werkbaar? Waarom heeft u die 
regelgeving, om uw eigen gemoedsrust te sussen en roepen we, we hebben het geregeld op 
papier, men gooit het over de schutting, maar in de praktijk werkt het niet. Papier is 
bevredigend en je kan volmondig zeggen, we hebben het geregeld. Maar de praktijk wijst 
iets anders uit. Trouwens dit kun je over heelveel maatschappelijke vraagstukken zeggen. 
Ben zelf beroepsmilitair geweest, gemeenteraadslid in de 80/90 jaren en ons vaderland in 
oorlogsgebied gediend. Had het wel iets anders verwacht. Of kunnen Julie het niet 
regelen??? En nogmaals niet alleen op papier. 
 
Dan de voorvallen de laatste 14 dagen over geluidsoverlast.  4 nachten geluidsoverlast van ‘s 
avonds +/-22,00 uur tot minimaal 03.00 uur en kwam uit de richting van Tiel. Daar waren 
geen feesten volgens mij, het kan ook op de camping zijn geweest. Er is een camping in 
Zennewijnen. Een gedeelte van Zennewijnen hoort bij Tiel en een gedeelte van Zennewijnen 
hoort bij West Betuwe.  Heb het idee dat er een disco gehouden werd. Het heeft mij en ook 
anderen onze nachtrust gekost bij zowel ouderen als jongeren, lekker in die hitte. Ook 
worden er bij heelveel inwoners van ons dorp, maar zal in andere dorpen van onze 
gemeente ook   zo zijn, feestjes gegeven. Geen probleem, maar houdt rekening met de 
buren en de regelgeving. Ik krijg het idee dat iedereen overal schijt aan begint te krijgen. ( 
vergeef me mijn woord gebruik die voor sommige misschien niet goed zullen vallen, maar 
draai er zelf niet graag om heen. Dan wordt er misschien een keer echt iets grondig 
aangepakt, want zachte heelmeesters maken stinkende wonden.) 
 
Ook wordt er veel vuurwerk afgestookt in de zomer ‘s avonds laat. Vooral in het weekend. 
Ook vinden er feesten van de jeugd in de uiterwaarden plaats. Ik heb het idee dat daar 
hetzelfde speelt als in de gemeente Tiel. Er is helaas ook geen andere plek waar jongeren 
zich kunnen vermaken. 
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Als laatste worden we wakker gehouden door een soort schoten om dieren/vogels te 
verjagen om het fruit in de fruitboomgaarden niet aan te tasten in de zomer. Dat begrijp ik, 
maar ik krijg nu het idee dat ik soms in een oorlogsgebied zit, i.p.v. 1 schot zijn het er 
meerdere achter elkaar op 1 plek ieder uur. Dit verspreidt om ons dorp heen. Denk dat dit 
ook gebeurd in andere dorpen in onze gemeente heel het fruit seizoen door. Er is al een keer 
in de vorige raadsperiode over gesproken tijdens het vaststellen van de APV, maar vind nu 
dat het de spuigaten begint  uit te lopen. “We zullen onze ondernemers iets moeten 
gunnen.” Dit waren de woorden van een raadslid. Maar dit kan niet ten kosten van alles 
want het moet leefbaar blijven. Zelf heb ik PTSS gehad, heb er soms nog last van. Denk niet 
dat ik de enige gepensioneerde militair ben, die voor ons vaderland gediend hebben in 
oorlogsgebied uit onze gemeente. Daarnaast zijn er vluchtelingen uit oorlogsgebied, die 
worden opgevangen in onze gemeente. Wat denkt u dat dit voorgaande met hen doet? Ook 
zijn er veel ouderen maar ook andere mensen die er schrik van hebben en er problemen 
mee hebben en uit hun slaap worden gehouden. 
 
Nogmaals er is heelveel regelgeving, maar die kan/wordt niet gehandhaafd. Waarom hebben 
we dan al die regels????. 
 
Misschien begrijpt u me niet. Vindt u het wartaal. Misschien vindt u mij een ouwe zeur, 
waarvoor ik eens door een voormalig raadslid ben uitgemaakt. Maar die is al afgerekend. Ik 
ben altijd bereid bij evt. onduidelijkheden een toelichting te geven en op vragen een 
antwoord. Of kijken we met z’n allen de andere kant uit en zijn we ziende blind en doof 
horend. U vertegenwoordigt ons toch om het leefbaar te houden op alle vlakken? 
 
Persoonlijk hoop ik dat hieraan op korte termijn aandacht aan wordt besteed en komend 
jaar beter wordt geregeld en indien nodig gehandhaafd wordt op basis van de bestaande 
regelgeving!!! Wat uitvoerbaar is en geen windeieren zijn. 
 
M.vr.Gr. 
 
P.s. 
 
Ter info aan de volgende instanties en personen een afschrift gestuurd,: 
1 x Dorpstafel Ophemert 
1 x Gebiedsmakelaar Ophemert. 
1 x  Wijkagent. Ophemert. 
Aan de pers. 
 


